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Obiectul întrebării: Creșterea ratei de absorbție a fondurilor europene

România se află pe ultimul loc la absorbția fondurilor europene, cu o rată de absorbție a 

fondurilor structurale și de coeziune nerambursabile de aproximativ 10%. Fondurile alocate 

României de către Uniunea Europeană reprezintă un factor esențial în dezvoltarea economiei și 
societății românești, de aceea fiind necesară o utilizare cât mai eficientă a acestora. În șase ani 

de când România a aderat la Uniunea Europeană nu a existat o creștere a absorbției fondurilor 

europene, țara noastră irosind oportunitatea de a utiliza eficient și integral aceste fonduri, una 
dintre principalele cauze reprezentând sistemul birocratic existent în țara noastră.
În contextul celor prezentate mai sus, vă rog, domnule ministru să-mi precizați:

1. Care este strategia ministerului pe care îl conduceți privind eficientizarea sistemului de 

gestionare a fondurilor europene?

2. Ce măsuri veți lua privind simplificarea birocrației excesive ?
3. Care este strategia privind evoluția și îmbunătățirea ratei de absorbție a fondurilor 

europene de la 10% la obiectivul propus de 50%-80%?

Solicit răspuns scris.
Cu deosebită considerație,

SENA TOR, 
Dumitru - Marcel Bujor


